

9月代禱事項

1 求主促進在夏季短宣認識的朋友，關係更深厚，繼續前進。

2 求主帶領小學女生小組，成為固定一起讀聖經的團契。

3 求主讓 Melody 申請居留卡的手續能順利完成、平安通過。

4 求主特別恩膏中東短宣隊隊長 Melody，保守五位隊員能順利入境、保守各人的健康、同一心意事奉。

5 求主帶領Mark-kun在第一次參加訓練營能有好的成長，也預備他未來能在宣教工場事奉。

6 為熊本地震受災者禱告，求主親自保守、幫助並安慰他們。

September Prayer Items

1. Pray that the relationships built with people during the summer short-term mission will continue to deepen and move forward.

2. Pray that the elementary school girls' group will become a stable fellowship that regularly reads the Bible together.

3. Pray that Melody's residence card application will be completed smoothly and all procedures will pass without issues.

4. Pray for special anointing upon Melody, the leader of the Middle East short-term mission team, and for God's protection over the five team members—that they may enter the country smoothly, stay healthy, and serve in unity.

5. Pray that Mark-kun's first time attending the training camp will lead to good growth, and that God will prepare him for future mission work.

6. Pray for the victims of the Kumamoto earthquake—that God Himself would protect, help, and comfort them.